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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

Na wniosek i prośbę mieszkańców proszę o natychmiastowe podjęcie działań na rzecz 
poprawy bezpieczeństwa pieszych przy przejściach dla pieszych na całej długości ul. Sudeckiej. Po 
zmroku widoczność na wszystkich przejściach spada poniżej minimum bezpieczeństwa dla 
pieszych, którzy są niewidoczni ponieważ oświetlenie ulicy jest bardzo słabe co uniemożliwia 
właściwą ocenę otoczenia przez kierowców. Proponuje takie rozwiązania bezpieczeństwa jak: 
dodatkowe doświetlenie przejść, progi zwalniające, zmniejszenie dopuszczalnej prędkości jazdy 
pojazdów, wyznaczenie właściwych miejsc parkingowych dla pojazdów. 

Z poważaniem 
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